

عرض البطاقات من بنك دبي الإسلامي - منتجع وسبا تاج إكزوتيكا النخلة، دبي (بالم كيتشن)  
DIB Cards Offer - Taj Exotica Resort & Spa The Palm, Dubai (Palm Kitchen)

Terms & Conditions	الشروط والأحكام
<p><b>Offer:</b> 20% off on themed dinner buffet at Palm Kitchen.</p> <p>Valid on 12 Nov, 2023</p> <p><b>T&amp;C's:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Offer is valid on payment with DIB Credit Card only</li> <li>• The offer is applicable for up to 6 guests including the cardholder</li> <li>• The themed buffer dinner is priced at AED 230 per person</li> <li>• DIB Credit Card offer must be mentioned to avail the offer at the time of booking</li> <li>• Prior reservation is required at 04 -275-4427 and subject to availability</li> <li>• Offer is not valid in conjunction with any promotion</li> <li>• The offer is valid on 12 Nov 2023, 6:30 pm - 10:30 pm only</li> <li>• The offer is valid on dine-in only</li> <li>• Offer cannot be exchanged for cash or refund</li> <li>• The offer is applicable on Halal foods and beverages services only.</li> <li>• Offer is not applicable on Sharia non-compliant beverage, meals and services</li> <li>• DIB and partner Terms &amp; conditions apply</li> <li>• DIB Credit Card T&amp;C Apply <a href="#">Click here</a></li> </ul>	<p><b>العرض:</b> خصم بنسبة 20% على بوفيه عشاء مميز في مطعم بالم كيتشن.</p> <p>يسري العرض يوم 12 نوفمبر 2023</p> <p><b>الشروط والأحكام:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• لا يسري العرض إلا عند الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية فقط</li> <li>• يسري العرض على ما يصل إلى 6 ضيوف بما فيهم صاحب البطاقة</li> <li>• يبلغ سعر بوفيه العشاء المميزة 230 درهماً إماراتياً للشخص الواحد</li> <li>• يجب ذكر عرض بطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية للاستفادة من العرض عند الحجز</li> <li>• يُشترط الحجز المسبق على الرقم 04-275-4427 ويخضع العرض للتوفر</li> <li>• لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي</li> <li>• يسري العرض يوم 12 نوفمبر 2023، من الساعة 6:30 مساءً وحتى الساعة 10:30 مساءً فقط</li> <li>• يسري العرض على تناول الطعام داخل المطعم فقط</li> <li>• لا يمكن استبدال العرض نقداً أو استرداد المبلغ المدفوع</li> <li>• يسري العرض على خدمات الأطعمة والمشروبات الحلال فقط.</li> <li>• لا ينطبق العرض على المشروبات والوجبات والخدمات غير المتوافقة مع مبادئ الشريعة الإسلامية</li> <li>• تطبق شروط وأحكام بنك دبي الإسلامي والشركاء</li> <li>• تطبق الشروط والأحكام الخاصة ببطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي <a href="#">اضغط هنا</a></li> </ul>